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Build4Asia Grandly Opens Today!
Build4Asia今天隆重揭幕!

 

Build4Asia was grandly opened today at AsiaWorld-Expo! The opening ceremony
officially started at 10:30 am. With the speeches given by Ir POON Kwok Ying,
Raymond, JP, Director of Electrical & Mechanical Services Department, Government of
the Hong Kong Special Administrative Region and Ms Margaret Ma Connolly, President
& CEO of Informa Markets in Asia, the three-day exhibition kicked off with strong
support. Subsequently, a traditional lion dance, steeped in Eastern culture, was held to
officially launch the exhibition, wishing all exhibitors and industry professionals great
success!

Build4Asia今天於亞洲國際博覽館隆重揭幕！Build4Asia的開幕禮於上午10時半正式開
始，由香港特別行政區政府機電工程署署長潘國英工程師, JP及亞洲英富曼會展有限公
司（Informa Markets）亞洲區總裁兼首席執行官馬穎女士打響三天展會頭陣，為大會致
詞。隨後，現場舉行了秉承東方文化的醒獅活動，正式啟動展會並祝願參展商與業界人
士成果豐碩！

Build4Asia 2025 is co-located with three premier technology exhibitions — Data Center
Asia, The Battery Show Asia and Mobility Tech Asia, all making their first appearance in
Asia. This strategic convergence allows construction professionals to explore a wide
range of integrated solutions which support smarter project delivery, accelerate energy
transformation, enhance risk management and promote sustainability — key elements
in shaping a future-proof city.

Build4Asia 2025與三個首次亮相亞洲的頂級科技展會——亞洲數據中心峰會暨產業展覽
會、亞洲國際電池及儲能技術展覽會和亞洲國際新能源交通工具技術與產業展覽會共同
舉辦。這一戰略性共址使建築專業人士能夠探索廣泛的綜合解決方案，支持更智能的項
目交付、加速能源轉型、增強風險管理並促進可持續發展——塑造未來城市的關鍵要
素。

Haven’t secured your pass yet? Register directly at the venue to discover cutting-edge
innovations and network with industry leaders. Your gateway to Asia’s professional
revolution begins here!

還未登記參觀？立即親臨現場登記，探索前沿科技並與業界領袖交流——開啟亞洲行業
新趨勢的關鍵之門，等您啟程！

 

Exciting Event Preview of 15 July
7月15日節目精彩預告

 
 

IBuild4Asia Conference 2025 | Build4Asia 會議 2025

Pioneering Green Building Technologies and Digitalisation for Carbon Neutrality
開創綠色建築技術與數位化 實現碳中和

Join us as our distinguished speakers share groundbreaking insights on sustainable
building practices and digital transformation strategies that are reshaping the industry’s
approach to carbon neutrality. Our panel of international experts will present compelling
case studies illustrating how innovative technologies are being implemented across
Hong Kong and beyond.

誠邀您參與，聆聽我們傑出講者分享關於可持續建築實踐和數碼轉型策略的突破性見
解，這些正在重塑行業實現碳中和的方法。我們的國際專家小組將展示案例研究，展示
創新技術如何在香港及其他地區實施。

 

Build4Asia Forum 2025 | Build4Asia 論壇 2025

Build4Asia Forum offers three days of continuous knowledge exchange through
presentations, panel discussions, and interactive sessions. Industry leaders will tackle
current challenges and explore future opportunities across the building, electrical, and
security sectors. Join us to gain invaluable insights and engage with experts dedicated
to advancing our industries!

Build4Asia 論壇提供為期三天的持續知識交流，通過演講、小組討論和互動環節進行。
行業領袖將探討建築、電氣和安全領域的當前挑戰和未來機遇。

 
 

Online pre-registration has already closed while onsite walk-in registration will be accepted.
Seating is available on first-come first-served basis.
網上預先登記已經截止，有興趣人士歡迎即場報名。座位有限，先到先得。

Want to Discover Even More Highlights?
Download the Official Show Guide now!
Click the picture to download the guide, where
you can explore not only exciting events and
networking opportunities, but also top exhibitors
and brands from around the world.

想了解更多精彩？立即查閲參觀指南！
馬上點擊圖片，下載參觀指南，了解更多精彩活動
及業界交流機會之外，您還可以探索匯聚多個國家
及地區參展商及品牌！

 

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4583

visit@Build4Asia.com
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